
(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu:  „Nu  am  vrut  să
politizăm  acest  subiect
sensibil,  dar  demersurile
pentru  rezolvarea  situației
de la Damen sunt în curs”
23 ianuarie 2025 7:53

În  cadrul  conferinței  de  presă
organizate  la  noul  cabinet
parlamentar  de  la  Mangalia  al
deputatului Daniel Georgescu a fost
abordată  problema  stringentă  a
angajaților Damen Mangalia.
Primarul Mangaliei și-a declarat, cu câteva minute, „profunda
îngrijorare”  vizavi  de  problema  navalisților  de  la  Damen
Mangalia.

„În  afara  faptului  că  este  îngrijorat  și  suferă  profund,
altceva ce a mai făcut pentru oamenii lui din Mangalia? Noi
avem un răspuns concret ”
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Parlamentarii PSD Constanța nu au stat nu mâna în sân. Din
momentul în care am depus jurământul, împreună cu senatorul
Felix Stroe am avut întâlniri cu sindicatul și cu ministrul
Economiei. Nu am stat degeaba, dar am discutat că nu vrem să
politizăm aceste demersuri.

Am mers până la o limită pe care mi-l permitea statutul meu de
primar, dar acum, că sunt parlamentar, pot face mai mult. Este
o problemă a Mangaliei, a zonei, dar și a României, din punct
de vedere economic. Venirea reprezentantului Damen în România,
la Constanța, nu este întâmplătoare.

De  o  săptămână  se  pun  presiuni  mari  pentru  rezolvarea
situației,  din  partea  mea  și  a  senatorului  Stroe”.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Deputatul Daniel Georgescu și-a deschis cabinetul
parlamentar  de  la  Mangalia:  „Toți  cetățenii  pot  veni  să
discutăm și să le rezolvăm problemele”
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